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■  Vinársky spolok Urban pozýva milovníkov a priateľov vína na Katarínske požehnanie vín 

spojené s ochutnávkou. Podujatie sa uskutoční v sobotu 23. novembra 2024 v priestoroch 
Kultúrneho strediska v Močenku (Kláštor) na prízemí od 16.00 do 20.00 h. Mladé vína 
domácich vinárov požehná dekan Peter Michalov. Vstup je voľný.

■  Spoločenstvo Rodina je viac pozýva verejnosť na Palacinkovú párty, ktorá sa uskutoční 
v  piatok 29. novembra 2024 v  priestoroch pastoračného centra kultúrneho strediska po 
večernej svätej omši.  Skvelé plnené domáce palacinky sú vítané. Vstup na podujatie je voľný.

■  Obec Močenok v  spolupráci s  Farnosťou Močenok pozýva občanov na  požehnanie 
adventného venca, ktoré sa uskutoční v sobotu 30. novembra 2024 v areáli obecného úradu 
o 17.00 h. O kultúrny program sa postará Ženský spevácky zbor Cantica.

■  V čase od 2. do 4. decembra 2024 (pondelok – streda) sa v kultúrnom stredisku na poschodí 
bude konať tradičná Vianočná výstava Klubu tvorivosti Močenok spojená s  predajom. 
Výstava bude otvorená v čase od 10.00 do 17.00 h. Srdečne vás na ňu pozývame. 

■ Všetky detičky z obce pozývame na Mikulášsky program, ktorý sa uskutoční v nedeľu 8. 
decembra 2024 v kultúrnom dome (kine) o 16.00 h. Pre deti je pripravený zábavný program, 
v ktorom samozrejme nebude chýbať Mikuláš a drobné darčeky. Vstup na podujatie je voľný.

■ Klub tvorivosti Močenok pozýva deti aj dospelých na kurz zdobenia medovníčkov, ktorý 
sa uskutoční v utorok 10. decembra 2024 v priestoroch kultúrneho strediska na poschodí. 
Účastníci kurzu si so sebou prinesú upečené medovníčky, ktoré budú zdobiť. Vstupné je 2,- 
eurá.

■ V čase od 13. do 15. decembra 2024 (piatok – nedeľa) sa v areáli obecného úradu uskutočnia 
vianočné trhy. Trhy sa budú konať v piatok v čase od 16.00 do 21.00 h a v sobotu a v nedeľu 
od 14.00 do 21.00 h. Všetkých občanov pozývame vychutnať si vianočnú atmosféru.

■ V sobotu 14. decembra 2024 sa v kultúrnom dome (kino) o 15.00 h uskutoční Vianočná 
akadémia žiakov materskej školy. V nedeľu 15. decembra 2024 sa bude o 15.00 h konať 
Vianočná akadémia žiakov základnej školy. Rodinných príslušníkov a  priateľov žiakov 
oboch škôl srdečne pozývame. Vstup na podujatia je voľný.

■ Základná organizácia chovateľov poštových holubov Močenok srdečne pozýva záujemcov na 
Regionálnu výstavu poštových holubov Nitrianskeho regiónu, ktorá sa uskutoční v sobotu 
14. decembra 2024 v čase od 9.00 do 16.00 h v spoločenskej sále obecného úradu. Vstup na 
podujatie je voľný.

■  Spoločenstvo Rodina je viac pozýva verejnosť na Silvestrovskú kapustnicu, ktorá sa bude 
podávať v utorok 31. decembra 2024 v priestoroch pastoračného centra kultúrneho strediska  
po večernej svätej omši.

Obec Močenok bola opäť úspešná pri podávaní žiadosti o dotáciu. V tomto prípade išlo o dotáciu na rekonštrukciu miestnej komunikácie, o ktorú 
sa obec uchádzala v rámci integrovaných územných investícií Nitrianskeho samosprávneho kraja. „Pri spracovávaní žiadosti o nenávratné finančné 
prostriedky sme museli splniť viacero podmienok a pre podanie tejto žiadosti sme vybrali Ulicu dekana Dúbravického. V prvom rade je to cesta, 
ktorá vedie do športovej haly, základnej školy, kostola, do zariadenia sociálnych služieb v Ulici dekana Sčasného, ale aj k futbalovému ihrisku, 
a využívajú ju nielen občania, ktorí tu bývajú, ale aj iní občania našej obce a návštevníci,“ informoval starosta obce Roman Urbánik. V  rámci 
Nitrianskeho samosprávneho kraja boli radou partnerstva podporené dva projekty, z toho jeden 
v našej obci. Tým máme predschválenú našu žiadosť, ktorú je ešte potrebné legislatívne potvrdiť. Zo 
strany obce sú všetky náležitosti pripravené na začatie investičnej akcie. „Vo chvíli, keď sme žiadosť 
podávali, tak sme museli mať základnú projektovú dokumentáciu, stavebné povolenie a ukončené 
verejné obstarávanie. Čo sa týka celkovej sumy, tak suma žiadanej dotácie je 211-tisíc eur,“ spresnil 
údaje starosta Urbánik. Projekt rekonštrukcie cesty v Ulici dekana Dúbravického zahŕňa osadenie 
cestných obrubníkov a opravu cestného koberca, ide o úsek miestnej komunikácie od križovatky 
s Ulicou sv. Gorazda po križovatku s Družstevnou ulicou. Termín realizácie zatiaľ nebol stanovený.

POZVÁNKY

Bude sa rekonštruovať ďalšia miestna komunikácia

Fond na podporu umenia schvá-
lil našej obci žiadosť o  poskytnutie 
dotácie na modernizáciu knižnice 
a  poskytol finančné prostriedky vo 
výške 2  050 €. Projekt  s  názvom 
„Skvalitnenie poskytovaných služieb 
v Knižnici Močenok“ bol podaný 
v decembri 2023 a cieľom projektu je 
výmena pôvodných opotrebovaných 
knižničných regálov za nové regály 
a  vybavenie oddychovej zóny no-
vým interiérovým vybavením, vďa-
ka čomu sa zvýši kvalita poskytova-
ných služieb v priestoroch knižnice. 
Rozdiel medzi dotáciou a celkovými 
nákladmi na realizáciu projektu za-
bezpečí obec z  vlastných zdrojov. 
Projekt bude zrealizovaný v priebe-
hu roka 2024.
„Z verejných zdrojov podporil Fond na 
podporu umenia.“

Úspešný projekt na 
skvalitnenie poskytovaných 

služieb v knižnici
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Niekoľko rokov v  našej obci fungoval zber ku-
chynského oleja systémom kontajnerov na viace-
rých miestach v  obci, od 1. októbra 2024 sa fun-
govanie zberu zmenilo. Obec uzatvorila zmluvu 
so spoločnosťou, ktorá občanov za triedenie a  odo-
vzdávanie použitých kuchynských olejov odmeňuje. 
„Uzatvorili sme zmluvu so spoločnosťou, ktorá nám 
ponúkla systém zberu olejov, ktorý je výhodný pre 
našich občanov. Podľa dohody občania dostanú za je-
den liter použitého oleja 1 liter octu, ak prinesú 3 litre 
použitého oleja, dostanú 1 l rastlinného oleja. Použi-
tý olej sa bude odovzdávať v zbernom dvore v Úzkej 
ulici vždy počas prvej soboty v mesiaci a ocot alebo 
olej sa bude vydávať v  klientskom centre obecného 
úradu počas úradných hodín na základe potvrdenia 
o odovzdaní oleja,“ spresnila informácie prednostka 
obecného úradu Lucia Benčíková.

Podmienkou na odovzdanie oleja je, aby bol olej 
precedený a  neplávali v  ňom nečistoty, musí byť 
v  plastovej fľaši – ideálne litrovej alebo akomkoľvek 
násobku jedného litra. Do zberu kuchynských olejov 
sú zaradené oleje a masť z vyprážania, fritovania, pe-
čenia, ale aj oleje z rybích konzerv a iných rybích vý-
robkov a rôznych jedál naložených v oleji – napríklad 
syrov, papričiek, paradajok a podobne. 

V zbernom dvore v Úzkej ulici môže byť olej odo-
vzdaný každú prvú sobotu v mesiaci v  čase od 8.00 
do 12.00 hodiny, za každé odovzdanie celého litra 
oleja dostane občan potvrdenie, na základe ktorého 
mu bude v  obecnom úrade odovzdaný ocot alebo 
olej podľa počtu vyseparovaných litrov použitého ku-
chynského oleja. Použitý olej bude ďalej spracúvaný 
na biopalivo.

Čo sa týka zberov ostatných komodít, zmena na-

stane od 1. januára 
2025 aj v  zbere ko-
munálneho odpadu 
a  biologicky rozlo-
žiteľného odpadu. 
Zmenou je skutoč-
nosť, že žiadna z  ná-
dob na tieto zbery ne-
smie byť poškodená, 
inak ju zberové auto 
nevysype. V  čase od 
októbra do decembra 
preto budú pracovní-
ci obce v spolupráci so spoločnosťou zabezpečujúcou 
vývoz odpadu kontrolovať nádoby. Poškodené budú 
označené nálepkou s  informáciou, že nádobu je po-
trebné vymeniť. Keď si ju občan vymení, nahlási túto 
skutočnosť do obecného úradu, aby mu bola nádo-
ba opätovne načipovaná, čo je ďalšou podmienkou 
k tomu, aby bola nádoba vysypaná. 

Zber kuchynského oleja po novom

■ K  novovysadeným stromčekom v  našej 
obci boli nainštalované vaky na vodu, ktoré 
v obdobiach sucha udržiavajú mladé stromy 
v dobrej kondícii tým, že ich zásobujú vodou. 
Obec nakúpila dvadsať 75 l zavlažovacích 
vakov, ktoré sú rozmiestnené k stromčekom 
v  parku, v  uliciach obce a  v  Gorazdove. 
Samozrejme, že vaky nezostali bez 
povšimnutia a  vandali už niektoré z  nich 
stihli poškodiť. Voda z  vakov vytiekla 
a  nedokážu ďalej zavlažovať mladé stromy, 
ktoré k  dobrému zakoreneniu potrebujú 
pravidelnú závlahu. Ničiť prácu iných je 
naozaj ľahšie ako urobiť niečo prospešné. 
■ Dotáciou z  Fondu na podporu umenia 
zameraného na akvizíciu knižníc získala 
obec 1  500 €. Projekt s  názvom ,,Čítaním 
knihy vchádzaš do neobmedzeného 
sveta poznania, fantázie i  relaxu“ prispel 
k  rozšíreniu a  obohateniu knižného fondu 
našej knižnice o nové tituly. Knižnica v našej 
obci bola na základe úspešného projektu 
podporená už po šiesty raz. Vďaka dotácii 
z  Fondu na podporu umenia a  spoluúčasti 
obce je v knižnici 210 nových kníh. Široký 
výber titulov domácich i  zahraničných 
autorov zaujme a uspokojí čitateľov všetkých 
vekových kategórií s rôznymi preferenciami. 
Zoznam zakúpených kníh je zverejnený na 
webovej stránke obce v  sekcii knižnica, na 
výveskách obce i  v  knižnici. Registrovaní 
čitatelia si môžu knihy rezervovať alebo 
objednať cez svoje konto.
■ V  stredu 28. augusta si vedenie obce 
uctilo 80. výročie Slovenského národného 
povstania a všetkých, ktorí v ňom bojovali za 
našu slobodu, položením venca k pamätníku 
padlým vo svetových vojnách na hornom 
cintoríne. Výročie Slovenského národného 
povstania si každoročne pripomíname 29. 
augusta.

Aktuality z obce
7. augusta 2024 sa v  kultúrnom dome v  našej 

obci konalo verejné prerokovanie zámeru výstav-
by veterného parku v  extraviláne našej obce. Svoj 
projekt prišli predstaviť zástupcovia spoločnosti Eu-
rowind Energy, ktorá by chcela v tejto lokalite reali-
zovať veterný park. Z radov verejnosti o problematiku 
prejavili záujem asi tri desiatky občanov, medzi ktorý-
mi boli občania obce, zástupcovia vedenia obce, náv-
števníci z iných obcí a odborníci spojení s projektom.

Zástupca spoločnosti Eurowind Energy Peter 
Hegeduš v úvode vysvetlil, o aký projekt ide, že spo-
ločnosť plánuje medzi Močenkom a chemickým pod-
nikom Duslo, a. s. Šaľa vybudovať 7 až 9 veterných 
elektrární. Projekt je v štádiu, kedy sa robia rôzne me-
rania, štúdie zamerané na dopad na životné prostre-
die, a podobne. „Ide o projekt veterného parku alebo 
veterných elektrární z časti v katastri Močenku, z časti 
v katastri Šale, je to vlastne v okolí Dusla Šaľa. Najbliž-
šie turbíny sú vzdialené od obytných domov viac ako 
1000 metrov, takže z pohľadu obyvateľov by nejaký 
priamy vplyv nemal byť žiaden, keďže tá vzdialenosť 
je dostatočná. Čo to prinesie Močenčanom, tak v pr-
vom rade bude to jeden z prvých veterných parkov na 
Slovensku, ponúkame obci aj nejaké priame benefi-
ty, ktoré sa ešte budú dohadovať v závislosti od toho, 
aký veľký ten projekt bude, či bude schválený a v akej 
podobe, ale hovoríme teda o priamom finančnom vy-
jadrení do rozpočtu obce. Zároveň budeme spravovať 
všetky prístupové cesty, ktoré budeme my budovať, 
a budú prístupné aj pre verejnosť, môžu byť využité 
ako cyklotrasy. Budeme sa o ne starať po celú dobu 
životnosti elektrární. Pozemky, na ktorých budú tieto 

elektrárne postavené, budú všetky v prenájme, takže 
ak niekto vlastní pozemok v danej lokalite, môžeme si 
ho od neho dlhodobo prenajať, ten prenájom je dlho-
dobý a stabilný a určite aj komerčne veľmi zaujímavý. 
Elektrina, ktorá sa tu vyrobí, môže byť dodaná pre 
obecné účely, to znamená pre obecné budovy, školu, 
pre všetky možné budovy alebo spotrebiče, ktoré obec 
využíva, a bude za preferenčnú dlhodobú nízku cenu, 
oveľa nižšiu cenu ako je komerčná cena,“ vymenoval 
pozitíva plánovaného projektu country manažér spol. 
Eurowind Energy s. r. o. Peter Hegeduš.

K  plánovaným činnostiam sa vyjadrili aj iní od-
borníci zapojení do projektu a  potom sa v  diskusii 
zapojili do debaty aj občania, ktorých zaujímali rôzne 
témy spojené s veternými elektrárňami, ktoré v pred-
stavovaní projektu neodzneli. Mnohí z nich s pláno-
vaným projektom neboli stotožnení.

Zaujímalo nás, že v  prípade, že by plánovaný 
projekt dostal na ministerstve zelenú, koľko by trva-
lo budovanie konkrétnych elektrární. „Ak sa podarí 
schváliť environmentálnu štúdiu, to je to, kvôli čomu 
sme tu dnes, dajme tomu, že do konca roka 2024, tak 
v priebehu tri a pol roka by sme mohli začať budovať 
a spúšťať do prevádzky. Samotná výstavba je veľmi 
rýchla, trvá asi 6 týždňov na jednu veternú elektráreň 
a robí sa mimo vegetačného obdobia tak, aby neboli 
ovplyvnené poľnohospodárske činnosti. Samozrejme, 
ešte pred tým sa buduje infraštruktúra, to znamená, 
že prístupové cesty, káblové trasy a podobné veci, ale 
samotná výstavba je veľmi rýchla. Oveľa dlhšie nám 
bude trvať získať povolenie, pretože táto EIA štúdia je 
ešte len prvý krok, z ktorého zistíme, aký je počet tých 
veterných elektrární, ako majú byť umiestnené, ako 
majú vyzerať, ale potom stavebné konanie môže trvať 
2 až 3 roky a viac. Takže pravdepodobne hovoríme až 
o roku 2027,“ doplnil Peter Hegeduš.

K problematike sa, samozrejme, budú vyjadrovať 
ďalší odborníci a  svoje stanoviská môže podávať aj 
verejnosť.

Ak budú zverejnené nové informácie týkajúce sa 
veterného parku v  extraviláne našej obce, budeme 
o nich informovať.

Verejné prerokovanie zámeru o veternom parku
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V  Leviciach sa 4. októbra 2024 
konala vernisáž celoštátneho kola 61. 
ročníka postupovej súťaže neprofesi-
onálnej výtvarnej tvorby Výtvarné 
spektrum. Autorka sa svojou tvorbou 
v kategórii experiment prebojovala cez 
regionálne, krajské až do celoštátneho 
kola, ktorého vyhlasovateľom je Ná-
rodné osvetové centrum z  poverenia 
MK SR. Spolu s  ďalšími 204 autormi 
a s 372 výtvarnými dielami  sa uchá-
dzala o  možnosť získania ocenenia. 
Odborná porota v  zložení: predsedníčka Mgr. 
art. Eva Čarnoká, členovia Mgr. Martina Chu-
dá, Mgr. Richard Aradský, akad. maliar Marián 
Komáček a Mgr. art. Radoslav Repický  navrhla 
udeliť jednu hlavnú cenu, 20 cien a 20 čestných 
uznaní, medzi ktorými boli štyria autori z Kraj-
ského osvetového strediska v Nitre a medzi nimi 
i pani Kováčová. Na výstavách v levickej synagó-
ge a Tekovskom múzeu mohli návštevníci z ce-
lého Slovenska vidieť 242 diel od 134 autorov. 
Eva Čarnoká vyzdvihla u  autorov rozmanitosť 
výtvarných prejavov, foriem, techník a obsahov. 
Konštatovala, že na podujatí sa stretli  a  kon-

frontovali mladí začínajúci umelci so zrelými 
výtvarníkmi s dlhoročnými skúsenosťami, ale 
aj starší autori, ktorí začali tvoriť len nedávno. 
Podčiarkla posolstvo významného umelca Je-
ana Dubuffeta, ktorý zdôrazňoval zmysel tvo-
rivého experimentu a rebélie voči pravidlám, 
poukazoval na príťažlivosť inakosti, na dôle-
žitosť “vybočenia“ zo zaužívaných koľají. I  to 
bolo jedno z kritérií pri posudzovaní diel v ce-
loštátnom kole. A práve táto spomínaná inakosť  
a  vybočenie z výtvarných stereotypov priniesli  
zaslúžené ocenenie v  podobe  Čestného uzna-
nia i pani Gabriele. Krajské osvetové stredisko 

v Nitre sa hrdí tým,  že do tejto súťaže sa dob-
rovoľne z roka na rok zapája čoraz viac nepro-
fesionálnych výtvarníkov, ktorí sa  systematicky  

na workshopoch a seminároch výtvarne 
vzdelávajú, nadobúdajú nové zručnosti, 
získavajú cenné rady a odporúčania od  
lektorov a porotcov. Kvalita a umelecká 
úroveň už v  základnom kole, REGION 
ART, ktoré organizujeme v  KOS v  Nit-
re, neustále stúpa. Kolektívna výstava 
výtvarných diel patrí medzi najnavšte-
vovanejšie. Preto sa i  naďalej  Krajské 
osvetové stredisko v  Nitre bude  snažiť 
vyhľadávať, podporovať talentovaných 
neprofesionálnych umelcov a dávať im 
priestor na prezentáciu a konfrontáciu. 

Pani Gabriele Kováčovej  srdečne blahože-
láme ku krásnemu úspechu na najväčšom celo-
slovenskom fóre neprofesionálnych výtvarníkov 
a prajeme jej, aby naďalej nachádzala vôkol seba 
veľa inšpirácie a s láskou, pokorou jej vlastnou, 
citom, v súlade s jej výtvarným nadaním vytvo-
rila ešte množstvo diel, ktoré budú tešiť nielen 
ju, ale nás všetkých. K tomu jej prajeme pevné 
zdravie, podporu rodiny, spokojnosť, čas a tr-
pezlivosť. Zachovajte si, pani Gabika, svoju ina-
kosť vo výtvarnej tvorbe, svoju know-how tech-
niku, ktorá patrí iba vám a je jedinečná! 

Zdenka Smrečková, KOS v Nitre

V pondelok 2. septembra 2024 sa začal nový 
školský rok. Do základnej školy v našej obci sa 
ráno schádzali žiaci, ktorých je v  tomto roku 
takmer 400, a  ich rodičia, aby sa spoločne zú-
častnili slávnostného otvorenia. Niektorí žiaci 
mali pre svojich učiteľov pripravené kvietky 
alebo čokoládky a väčšina z  nich presne vede-
la, komu ich nesú. Osobitnou kategóriou bolo 
51 prvákov, ktorí zatiaľ nevedeli, aké to v škole 
bude a aká bude ich pani učiteľka.

Nástup žiakov a  pedagógov sa uskutočnil 
medzi 2. a 3. budovou školy. Všetkých na pôde 
školy privítala a  zároveň oboznámila s  organi-
začnými pokynmi zástupkyňa riaditeľa školy 
Miriam Sklenárová. Prítomným žiakom a  ich 
rodičom sa postupne prihovoril riaditeľ školy 
Eduard Lacko, starosta obce Roman Urbánik, 
riaditeľ ZUŠ Tomáš Obola a do nového školské-
ho roka žiakom všetko dobré poprial aj kaplán 
Anton Štefánek. „Nachádzame sa na prahu no-
vého školského roka 2024 – 25, aj tento rok bude 
veľmi náročný, tak ako každý iný rok. Máme tu 
prváčikov, na ktorých sa veľmi tešíme, a pevne 
verím, že aj oni sa tešia na túto školu. Rozdelili 
sme ich do troch tried, aby počty žiakov neboli 
v  jednotlivých triedach vysoké. Ostatné triedy 
zostali tak, ako boli minulý školský rok. Máme 
zmeny v pedagogickom kolektíve, máme dve 
nové pani učiteľky a tri nové asistentky učite-
ľov. Prajem prváčikom, aby sa etablovali v našej 
škole, a deviatakom, aby si dobre vybrali strednú 
školu a aby dobre napísali celoplošné testovanie 
T9,“ poprial riaditeľ školy Eduard Lacko.   

Riaditeľ základnej umeleckej školy Tomáš 

Obola pozval všetkých nerozhodných talento-
vaných žiakov na dodatočný zápis do umeleckej 
školy: „Základná umelecká škola veľmi rada pri-
víta nových záujemcov o umelecké vzdelávanie. 
V tomto roku k hudobnému a výtvarnému od-
boru pribudne herecký odbor. Noví záujemco-
via, ktorí ešte nevedia, do čoho idú, sa pokojne 
môžu zastaviť, všetko im vysvetlíme a ukážeme.“

Školy v našej obci sú zatiaľ všetky v zriaďo-
vateľskej pôsobnosti obce, starosta Roman Ur-
bánik zaželal všetkým žiakom a zamestnancom 
úspešný školský rok. „Chcem v mene samosprá-
vy našej obce, ale aj vo svojom mene pozdraviť 
všetkých žiakov, ich rodičov, pedagogických a 
nepedagogických zamestnancov školy a popriať 
im, aby tento školský rok bol pre každého z nich 
úspešný, aby mali dostatok odhodlania získa-
vať nové vedomosti, zručnosti a,  samozrejme, 
k tomu všetkému budú potrebovať hlavne pevné 
zdravie. Som presvedčený, že keď sa o 10 me-
siacov stretneme na slávnostnom ukončení, tak 
každý bude môcť povedať, že každý jeden deň 
v  škole využil na to, aby sa 
z neho stal vzdelanejší a lep-
ší človek,“ verí v chuť žiakov 
vzdelávať sa starosta obce 
Roman Urbánik. Školákov 
čakal prvý oddych od školy 
už v posledné dva októbrové 
dni, kedy boli jesenné prázd-
niny.

Školský rok sa, samozrej-
me, začal aj v materskej ško-
le, ktorá bola pripravená na 
nápor žiakov vo vynovených 
priestoroch. „Brány mater-

skej školy tento školský rok prekročilo 138 detí, 
prišli do zrekonštruovaných priestorov a myslím 
si, že personál zvládol prípravy na nový školský 
rok. Adaptačný proces prebieha u  približne 50 
novoprijatých detí, ale je tu pokoj, detičky ráno 
boli trošku v strese, ale šikovné pani učiteľky na 
ne emocionálne pôsobia, aby ten prechod bol čo 
najmenej bolestivý, a dúfam, že ten adaptačný 
proces prebehne v priebehu tohto týždňa a že 
potom už sa bude môcť realizovať naplno vý-
chovno-vzdelávací proces. Máme posilnený per-
sonál, získali sme finančné prostriedky na dvoch 
pedagogických asistentov, máme 4 pomocných 
vychovávateľov a jedného špeciálneho pedagó-
ga,“ informovala nás riaditeľka materskej školy 
Soňa Hippová. 

Drobné stavebné práce a  úpravy areálu sa 
v materskej škole v  rámci rekonštrukcie v  sep-
tembri ešte realizovali, pani učiteľky s deťmi sa 
preto vo zvýšenej miere venovali dodržiavaniu 
bezpečnosti, aby sa na školskom dvore nestal 
žiaden úraz.

Začiatok školského roka

Gabriela Kováčová ocenená v  celoštátnom kole 
Výtvarného spektra 2024
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Tohtoročné slávenie sviatku Povýšenia 
sv. Kríža a zároveň dní obce trošku po-
kazilo počasie – nebolo na našej strane 
a rozdelilo toto obľúbené podujatie na 
dve časti. Slávnostné obecné zastupiteľ-
stvo a slávnostná svätá omša sa tak ko-
nali podľa pôvodného plánu a  ostatný 
program sa presunul na prvý októbro-
vý víkend.

Na slávnostnom zastupiteľstve boli 
ocenení aktívni Močenčania

Vo štvrtok 12. septembra 2024 sa kona-
lo v  priestoroch kultúrneho strediska 
slávnostné obecné zastupiteľstvo spoje-
né s  odovzdávaním ocenení. Podujatie 
sa začalo hymnou Slovenskej republiky 
a slávnostnú atmosféru podporilo vystú-
penie ženského speváckeho zboru Can-
tica. Prítomných privítala moderátorka 
Monika Ternerová a prihovoril sa im sta-
rosta obce Roman Urbánik.

Cenou starostu obce boli ocenení 4 
občania našej obce:

 – manželia Mária a Tibor Kubicoví za 
vedenie Folklórnej skupiny Močenčanka, 
za reprezentáciu obce na prehliadkach 
a  zachovávanie a  rozvoj kultúrneho de-
dičstva. „V prvom rade by som chcel po-
ďakovať za ocenenie, ktoré sme dostali za 
rozvoj a udržovanie folklóru v našej obci. 
Veľmi nás to teší, ale zároveň nás to zavä-
zuje do ďalšej práce, aby sme pokračovali 
ďalej a šírili dobré meno našej obce. Táto 
práca nás veľmi teší, inak by sme to asi 
nemohli taký dlhý čas robiť, pretože ja to 
robím od roku 2008 a manželka ešte o 10 
rokov dlhšie. Medzitým sa vo folklóre v 
Močenku vystriedalo hádam aj do stovky 
ľudí, na rok bude už 55. výročie založenia 
folklóru. Ešte raz ďakujeme za ocenenie,“ 
poďakoval sa za oboch Tibor Kubica.
- Lenka Bollová za reprezentáciu obce 
na výstavách amatérskych maliarov a za 
tvorbu zachytávajúcu život na dedine: 
,,Ja som bola milo prekvapená, keď som 
sa dozvedela, že budem ocenená, naj-
prv som tomu neverila. Dalo mi to taký 
impulz, aby som naďalej reprezentovala 
obec vo výtvarnej tvorbe a aby som po-
dávala tieto tradície ďalej. Veľmi sa teším 
a veľmi pekne ďakujem pánu starostovi.“ 
- Ľudovít Pec za vedenie klubu leteckých 
modelárov, organizovanie podujatí a  re-
prezentáciu obce doma aj v zahraničí. ,,Je 
to pre mňa významné a zároveň je to po-

vzbudenie do ďalšej činnosti. Nechápem 
to len ako ocenenie pre mňa, ale aj pre 
celý Klub leteckých modelárov, lebo moji 
kolegovia sú držitelia viacerých ocenení, 
či už majster Slovenska, majster Európy 
alebo aj vicemajster Európy. Dá sa po-
vedať, že sa nám darí, a vyslovujem pre-
svedčenie, že sa nám bude dariť aj v na-
sledujúcom období,“ váži si prácu celého 
klubu Ľudovít Pec.

Cenou obce Močenok boli v roku 2024 
ocenení: 

- Milan Slamka za vytváranie pracov-
ných príležitostí a  pomoc obci – cenu 
zaňho prevzala manželka Gabriela: „Toto 
ocenenie si z  môjho pohľadu zaslúži a 
som rada, že obec ho ocenila, veľmi si to 
vážime. Stále je v práci, aj dnes, preto si 
nemohol prevziať ocenenie. Stále je po-
trebný, aj keď je na dôchodku, žezlo vo 
firme prevzali synovia, ale manžel je stále 
aktívny, lebo má mnohé kontakty. Som 
vďačná za ocenenie aj zaňho.“ 
- Ľudovít Obola za rozvoj dychovej hud-
by v obci: „Som prekvapený z toho, že si 
ma vôbec niekto takto ocenil. Muziku 
robím dlhé roky a do Močenku chodím 
už minimálne 25 rokov. Myslím si, že 
to ocenenie by mal dosať niekto iný, na-
príklad manželka, lebo človek musí mať 
zázemie, aby to mohol robiť, často sme 
neboli doma alebo aj nebývame doma, 
takže to ocenenie si zaslúži aj rodina, no 
ale veľmi ma to potešilo a  zahrialo pri 
srdci, ďakujem.“
- Tibor Dičér za dlhoročné darcovstvo 
krvi – pán Dičér sa odovzdávania ocene-
ní nemohol zúčastniť.
Z faktu, že každoročne máme v obci ľudí, 
ktorí môžu za svoju prácu dostať ocene-
nie, bol mimoriadne potešený aj starosta 
obce Roman Urbánik: „Je to dar a šťastie, 

keď máte okolo seba ľudí, ktorí sú tvori-
ví, pracovití a ktorí dokážu urobiť niečo 
viac, ako sú ich bežné povinnosti. My v 
Močenku takéto osobnosti máme a kaž-
doročne na základe rozhodnutia obecné-
ho zastupiteľstva a návrhu starostu obce 
oceňujeme ľudí, ktorí reprezentujú nielen 
samých seba, ale aj nás, našu obec, našu 
kultúru, umenie, šport, darúvajú krv. Je 
veľmi dobre, že takéto vzory môžeme 
ukázať našim spoluobčanom, ale hlavne 
mladým ľuďom. Ja všetkým oceneným zo 
srdca úprimne za všetko, čo urobili pre 
nás, ďakujem a prajem im, aby mali do-
statok zdravia, chute a elánu pokračovať 
v tom, čo vykonávali doteraz.“ Záver ofi-
ciálnej časti slávnostného zastupiteľstva 
opäť patril ženskému speváckemu zboru 
Cantica, potom sa prítomní zahĺbili do 
priateľských rozhovorov.
V pôvodnom termíne sa konala aj sláv-
nostná svätá omša k sviatku Povýšenia sv. 
Kríža, ale nekonala sa tradičnom mieste 
v  Kaplnke sv. Kríža, pretože sa jej kaž-
doročne zúčastňuje množstvo veriacich 
a vzhľadom na mimoriadne daždivé po-
časie by nemohli stáť v  jej areáli. Omša, 

Sv i ato k  Pov ýš e n i a  s v.  K r í ž a  a   X X I .  ro č n í k  D n í  o b c e  M o č e n o kSv i ato k  Pov ýš e n i a  s v.  K r í ž a  a   X X I .  ro č n í k  D n í  o b c e  M o č e n o k
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ktorú celebroval vdp. Róbert Horka 
a  koncelebroval vdp. Peter Michalov, sa 
tak konala v kostole sv. Klimenta.

Koncertný program sa presunul na 
október

V piatok 4. októbra 2024 sa v areáli kul-
túrneho strediska napriek jemnému, ale 
vytrvalému dažďu a chladu rozbehli kon-
certy. Ako prvá sa divákom predstavila 
kapela Odznova so svojím repertoárom. 
Hudobníci z Nitry sa v našej obci pred-
stavili po prvý raz a  rozbehli rockový 
piatkový večer. „Ja osobne ani celá moja 
kapela sme v živote neboli na takomto 
pódiu, to bolo prvé prekvapenie, že člo-
vek si povie, Močenok, nie je to mesto, 
vôbec to nie je pravda. Sme veľmi milo 
prekvapení, že nielen náš fanklub, ale aj 
mnoho iných prišlo, a bolo vidno, že asi 
sa nehrali, asi sa im to ozaj páčilo, hoci 
je sychravo,“ bola s koncertom spokojná 
speváčka Lenka Velikov z kapely Odzno-
va.
Kapelu Odznova na pódiu vystriedali 
rockerky Poison Candy, tri hudobníčky, 
ktoré divákom ponúkli rockovú smršť 
a  napriek nepríjemnému počasiu ich 
roztancovali. „Hralo sa nám výborne, aj 
napriek zlému počasiu bola atmosféra 
výborná. Veľmi sa tešíme, že prišlo toľko 
ľudí, koľko prišlo, a ani sme nečakali, že 
také obrovské parádne pódium tu bude-
me mať. Tešíme sa, že sme na tejto akcii 
mohli hrať a že sme mali aj takú krásnu 
odozvu od ľudí, takže hralo sa nám su-
per,“ neskrývala radosť z atmosféry Mi-
roslava Šimuneková z Poison Candy.
Tretím piatkovým koncertom bol kon-
cert skupiny Dora, ktorá je už močen-
ským divákom známa. Členovia kapely 
si pre svojich fanúšikov opäť pripravili 
ľudové piesne v  rockovej úprave, ktoré 
vytiahli na upršaný tanečný parket fanú-
šikov dobrej hudby. „No napriek tomu, 
že bolo takéto počasie, bolo to úplne 
úžasné, parádny stage, parádni ľudia, ba-
vili sa, perfektné! My sme tu už hrali asi 
dva roky dozadu a takto isto bola parád-
na atmosféra, veľmi radi sem chodíme,“ 
povedal nám bezprostredne po koncerte 
Lukáš Slobodník z Dory. 
Vrcholom piatkového programu Dní 
obce Močenok bolo vystúpenie kapely 
Kabát revival.sk. Slovenská kapela, ktorá 
hrá výlučne tvorbu českej skupiny Kabát, 
pritiahla do areálu kultúrneho strediska 
desiatky fanúšikov tejto hudby. „Keď sme 
sem prišli a zbadali sme pódium, tak že 
wau, paráda, svetlá, veľkosť obrazovky, 

všetko bolo nádherné. 
Horšie bolo, že sme pri 
príchode v parku s dodáv-
kou zapadli, pretože bolo 
strašné blato. Prišiel trak-
tor a musel nás vytiahnuť. 
Podľa počasia sme rátali, 
že ľudí tu asi veľa nebude, 
ale sme zvyknutí, že keď 
prší, tak určite tých ľudí 
nebude toľko, ale tí, čo 
boli, boli fakt fantastickí, 
a ja sa im musím poďakovať, veľká vďaka 
zo srdca,“ po počiatočných peripetiách si 
pochvaľoval spevák kapely Kabát revival.
sk Patrik Imre.
Koncerty pokračovali aj v  sobotu, kedy 
už počasie bolo ústretovejšie, bolo po-
merne chladno, ale nepršalo. Ako prvá sa 
na pódiu predstavila kapela Funkiez, kto-
rá svojimi funky skladbami vytvorila veľ-
mi príjemnú tanečnú náladu. „My sme 
sa sem extrémne tešili a veľmi príjemne 
nás prekvapil Močenok, sme veľmi šťast-
ní a dúfame, že sa ešte niekedy uvidíme, 
publikum bolo perfektné,“ netajila radosť 
z koncertu speváčka Alexandra Okálová.  
Funky tóny sa vymenili za slovenskú 
takmer už klasiku, keď sa na pódiu pred-
stavili Team a  Habera revival, kapela, 
ktorá zahrala iba piesne Paľa Haberu 
a  skupiny Team. Väčšina návštevníkov 
ich poznala a  spievali si spolu s hudob-
níkmi. „Hralo sa nám asi najlepšie tento 
rok a zase u vás! Všetko sa to umocnilo 
tou technikou, ktorá tu je, a sme radi, že 
sme mohli spremiérovať projekt Team 
tribute práve u vás. Vyrastali sme na tejto 
hudbe,“ povedal nám Peter Kozár. 
Hudbu Teamu a  Paľa Haberu vystrie-
dali na pódiu celosvetovo známe hity, 
ktorými začala svoje vystúpenie kapela 
Back2back. Ponúkli dobre naladenému 
publiku zmes najrôznejších tanečných 

piesní. „V Močenku bola výborná atmo-
sféra, veľmi dobre sa nám hralo, užili sme 
si to. Máte úžasný stage, takže som mohla 
behať hore-dole a doprava-doľava, atmo-
sféra bola úžasná a mám pocit, že ľudia 
sa dobre zabávali, a to je pre nás najdôle-
žitejšie,“ spokojne konštatovala Michaela 
Husárová z Back2back.
Po živých kapelách prevzal pódium 
DJ Rado, ktorý hral vynikajúce meló-
die v  diskotéke, ktorou sa sobotňajší 
program uzavrel.
Koncerty pokračovali aj počas posled-
ného dňa dní obce – v nedeľu 6. októbra 
2024. Popoludní sa prezentovali domáce 
telesá s  ľudovými piesňami a  pásmom. 
Prví sa na pódiu predstavili Močenskí 
speváci s  pripraveným pásmom piesní. 
Mužskú spevácku skupinu vystriedala 
folklórna skupina Močenčanka, ktorá 
divákom ponúkla pásmo Šúpanie kuku-
rice, a  záver ľudového bloku patril spe-
váckej skupine Zúgovanka so zmesou 
ľudových piesní.
Zlatý klinec tohtoročných dní obce bola 
kapela Duchoňovci, ktorá tu už v minu-
losti so svojím repertoárom Karola Du-
choňa zožala u publika úspech. V tomto 
roku bol ohlas u  návštevníkov rovnako 
priaznivý. „Bolo to vynikajúce, možno 
ešte lepšie ako naposledy, aj keď je ne-
deľa a už tí ľudia majú toho dosť za celý 
víkend a my takisto, ale nakoniec bola 
taká skvelá atmosféra, že nás to nakoplo 
na pódiu a dalo nám to veľkú energiu do 
toho koncertu, sme spokojní,“ potvrdil 
spevák skupiny Martin Androvič.

Na svoje si prišli aj kuchári,  
milovníci umenia a deti

V podvečer 4. októbra 2024, kedy so ko-
nal náhradný termín dní obce, bola otvo-
rená výstava umeleckých diel maliarky 
Simony Sedlákovej z  Močenka. Autor-
ku a  jej tvorbu predstavila moderátorka 
podujatia Monika Ternerová. Počas troch 
dní si výstavu s takmer dvadsiatkou diel 
prezreli stovky návštevníkov.
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Nitriansky samosprávny kraj
Duslo, a. s., Šaľa
OZ Juvamen
Pramos Centrum, s. r. o., Zlaté Moravce
CS, s. r. o., Trnava
Poľnohospodárske družstvo Močenok
TÓTH, s. r. o., Močenok
IBEX Močenok
KORA MONT, s. r. o., Močenok 
PEKAMO, Pekáreň Močenok

EIZEN, s. r. o., Močenok
Reštaurácia ELSA, Močenok
Eurowind Energy, s. r. o.
Pálenica Močenok
Agropol Vlčany
TIBI Močenok
SLAMKA, s. r. o., Močenok
RB GEO Róbert Benko, Močenok
Vinárstvo Peter Pápay, Močenok
Kvetinárstvo Veronika Suchá, Močenok 

S p o n z o r i  D n í  o b c e  M o č e n o k   2 0 2 4 ,  k t o r ý m  s r d e č n e  ď a k u j e m e  z a  p o d p o r u :S p o n z o r i  D n í  o b c e  M o č e n o k   2 0 2 4 ,  k t o r ý m  s r d e č n e  ď a k u j e m e  z a  p o d p o r u :

V sobotu ráno ožil areál kultúrneho stre-
diska, parku a  školy s  príchodom gulá-
šových družstiev, ktorých väčšina varila 
svoje guláše v areáli školy, pretože pôda 
v parku bola taká rozmočená, že tam autá 
zapadli. Užiť si skvelú náladu a  navariť 
najlepší guláš v XVI. ročníku súťaže Mo-
čenský kotlík prišlo 11 družstiev. V parku 
napriek blatu zostal Poľovnícky spolok 
Močenský háj a Chlapci z HD-čka, v are-
áli školy sa rozmiestnili ostatné družstvá 
– družstvo zastupujúce základnú školu, 
Bratranci, Anup, Námorníci, Futbalový 
klub, Poľovnícke združenie Zálesie, Ba-
lajka team, Slza a Fešáci. V dobrej nálade 
a  pohode varili svoje guláše, ktoré boli 
na popoludnie pripravené na koštovku. 
Počas dopoludnia nosili svoje koláče do 
XII. ročníka súťaže o najlepší Močenský 
smatankový koláč aj gazdinky. Na ochut-
nanie sa nazbieralo 7 koláčov od šiestich 
šikovných pekárok.
Pred vyhodnotením oboch súťaží sta-
rosta obce Roman Urbá-
nik slávnostne otvoril XXI. 
ročník Dní obce Močenok. 
Potom už boli zástupcovia 
družstiev variacich guláše 
a  gazdinky, ktoré napiekli 
koláče, pripravení na vy-
hodnotenie. Všetci zástup-
covia súťažných družstiev si 
prevzali z  rúk starostu obce 
pamätné listy a drobné dar-

čeky. Víťazom XVI. ročníka súťaže vo 
varení guláša sa stali Chlapci z HD-čka, 
ktorým na jeden rok patrí aj putovný kot-
lík. „Je to veľmi dobre, že sme vyhrali, a 
myslím, že tá výhra je po toľkých rokoch 
zaslúžená,“ tešil sa Ľuboš Bludovič z ví-
ťazného tímu. 
Šikovné pekárky koláčov rovnako dosta-
li pamätné listy a poďakovanie za to, že 
sa zapojili do súťaže. Najchutnejší slaný 
smotanový koláč v  tomto roku upiekla 
Mária Ristová, ktorá obhájila titul naj-
lepšej pekárky smatankových koláčov 
z  uplynulého roka. „Ja veľmi rada pe-
čiem, s láskou pre celú rodinu. Rozdávam 
aj rady, snažím sa, aby nerobili chyby, keď 
začnú piecť koláče. Som šťastná, že bol 
môj koláč najlepší, a určite sa nájde veľa 
dobrých gazdiniek, ktoré vedia piecť, ta-
kže na rok, ak sa tu stretneme, tak dúfam, 
že nás bude viacej,“ tešila sa z víťazstva už 
po druhý raz Mária Ristová.
V  sobotu popoludní sa konal v  areáli 
kultúrneho strediska a v Školskej ulici aj 
jarmok, jarmočníkov v Močenku privítal 
starosta obce s krojovanými dievčatami.
Počas programu sa na pódiu predstavili 
aj talentovaní členovia tanečného klubu 
Jumping, ktorí si pripravili najrôznejšie 
choreografie pre všetky vekové kategórie.
Rovnako na chvíľu patrilo pódium aj čle-
nom Karate Močenok a ich cvičebným 
zostavám. 
Program v znamení detí a  mládeže po-

kračoval vystúpeniam talentovaných žia-
kov Základnej umeleckej školy v  našej 
obci a žiakom Základnej školy v Močen-
ku.
Mládež na pódiu v nedeľu popoludní vy-
striedali Paci Pac, na ktorých už nedočka-
vo vyčkávali tí najmenší. Pripravili si pre 
nich mini príbehy so známymi pesnička-
mi a spoločne rozprúdili parádnu detskú 
zábavu. „Dnešné vystúpenie bolo úžasné, 
ja som sa zabavila. Väčšinou v nedeľu ľu-
dia oddychujú, ja som tancovala, spieva-
la, zabávala sa, pretože deti mi dali toľko 
energie. Prišlo veľa detí a rodičov, všetci 
sa zabávali, takže dnešný deň bol skvelý, 
veľmi dobrá atmosféra,“ pochvaľovala si 
Adriana Pešinová z Paci Pac. 
Podujatie, ktoré sa v  tomto roku kvôli 
počasiu realizovalo na dva razy, hodnotil 
tesne po skončení starosta obce Roman 
Urbánik ako hlavný organizátor: „XXI. 
ročník Dní obce Močenok bol jeden z 
tých náročnejších z pohľadu počasia. 
Počasie nás nepodržalo, prvýkrát sme 
termín museli zmeniť, druhýkrát bolo 
počasie premenlivé, ale napriek tomu 
nás podržali naši ľudia, podržali nás za-
mestnanci obce z kultúrneho strediska, z 
obecnej polície, z hospodárskeho dvora, 
podržali nás tí, ktorí prišli variť guláše, a 
podržali nás aj účinkujúci, ktorí napriek 
zmenenému termínu všetci prijali nový 
termín a prišli do Močenku vystupovať. 
Ja sa chcem poďakovať všetkým, ktorí sa 

akýmkoľvek dielom pričinili o to, 
že sme mohli našim spoluobča-
nom, ale aj tým, ktorí do Močen-
ku prišli, doručiť toto podujatie, 
množstvo vystúpení, ale aj spo-
ločných stretnutí a, samozrejme, 
aj ochutnávania rôznych dobrôt a 
gulášov. Verím, že každý, kto pri-
šiel, si našiel to, čo ho zaujalo, ve-
rím, že si tu ľudia oddýchli a že sa 
už tešia na ďalší ročník dní obce.“
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V  priestoroch kultúrneho strediska 
Knižnica Močenok v  spolupráci s  miest-
nou organizáciou Jednoty dôchodcov na 
Slovensku zorganizovala dňa 23. septem-
bra 2024 besedu s  regionálnou spisova-
teľkou Evou Hraškovou. Je autorkou žen-
ských románov i  románov s  detektívnym 
až hororovým nádychom. Svoju všestran-
nosť ukázala najnovšou knihou, ktorá je 
pre menšie deti. Zo ženských románov sú 
to, napríklad, Nebo vonia tebou alebo Hra 
s ilúziami. Detektívny až  hororový román 
zastúpi Mrazivá odplata či Temný výdych 
s dejom z Krvavých Šenkov. V detskej kni-
he Zvieratká z našich lesov sa malí čitatelia 
prostredníctvom hravých a náučných bás-
ničiek dozvedia veľa zaujímavostí o  živote 
zvierat. Eva Hrašková napísala 13 kníh, nie-
ktoré z nich boli vydané i v českom jazyku. 
O spokojnosti čitateľov s jej tvorbou svedčí 
ocenenie ,,Naj kniha Nitrianskeho samo-

správneho kraja“.  
Pani Hrašková 
nám predstavila 
svoju doterajšiu 
tvorbu a  prezra-
dila, kde alebo 
kto ju inšpiroval 
k napísaniu knihy. 
Počas spontánnej 
diskusie sa čitate-
lia dozvedeli ďal-
šie zaujímavosti. 
Účastníci besedy 
odchádzali spo-
kojní a s úsmevom 
na tvári, pani spi-
sovateľke popriali veľa tvorivých dní plných 
fantázie a podnetov. Beseda s Evou Hraško-
vou potvrdila, že táto slovenská autorka si 
získala srdcia čitateľov po celom Slovensku. 
Jej knihy sú plné napätia, emócií a  hĺbky. 

Presvedčiť sa o tom môžete, ak navštívite 
našu knižnicu a začítate sa do jej kníh.

Danka Lóžiová, Knižnica Močenok

Beseda so spisovateľkou Evou HraškovouBeseda so spisovateľkou Evou Hraškovou

Počas poslednej septembrovej nedele 
sa uskutočnilo tradičné jesenné podujatie 
spoločenstva Rodina je viac Šarkaniáda. 
V  tomto roku akcii počasie veľmi prialo, 
svietilo slnko a  pofukoval vetrík, najmä 
deti si tak mohli vyskúšať svoje šarkany. 
Desiatky účastníkov podujatia vypustili 
svoje pestrofarebné kupované, ale aj po-
domácky vyrobené šarkany s  dlhými, vo 
vetre vejúcimi chvostami na lúke na Síkach. 
Najmä menšie deti sa mimoriadne teši-
li, ako krásne sa im vznášali nad hlavami. 
Organizátori boli veľmi spokojní, pretože 
vo vzduchu v  tomto roku lietalo viac ako 
130 nádherných šarkanov všetkých veľkostí 
a farieb. „Som rád, že sme sa znovu stretli 

tuná na Síkach, je krásne jesenné počasie, 
množstvo ľudí. Teším sa, že ľudia reagujú 
na takéto akcie a vypnú počítače, telefóny a 
televízory a idú do prírody,“ tešil sa zo záuj-
mu ľudí organizátor Peter Kohút zo spolo-
čenstva Rodina je viac. Obľúbené podujatie 
vylákalo na čerstvý vzduch počas krásneho 

nedeľného popoludnia množstvo obyva-
teľov všetkých vekových kategórií, ktorí si 
užili radosť z perfektnej akcie. Už tradične 
sa Šarkaniády zúčastnili aj členovia Klubu 
leteckých modelárov, ktorí predstavili nie-
koľko svojich modelov a na deti spustili aj 
neodmysliteľný cukríkový dážď.

V nedeľu 8. septembra 2024 sa vo far-
skom Kostole sv. Klimenta uskutočnil 
organový koncert konaný v rámci Kated-
rálneho organového festivalu 2024. Náv-
števníkov a  najmä významného organistu 
privítal dekan Peter Michalov. Organistom 
bol Juan Paradell-Solé, organista liturgic-
kých slávení Najvyššieho Veľkňaza a pápež-
ského zboru Cappella Sistina vo Vatikáne. 
Pán Paradell-Solé pochádza z Barcelony, ale 
dlhodobo pôsobí v Taliansku. Predtým bol 
organistom pápežskej Baziliky Santa Maria 
Maggiore v Ríme a popri hre na organ vy-
učuje na Katedre praktického organa a gre-
goriánskeho chorálu na Štátnom konzerva-
tóriu v talianskom Frosinone.

Nádherný organový koncert zložený 
z desiatky diel svetoznámych autorov prilá-
kal do kostola takmer stovku návštevníkov. 
Maestro Paradell-Solé zožal za svoj výkon 
standing ovation.

S  tlmočením z  taliančiny nám pomoh-
la študentka cirkevnej hudby a  organistka 
Zuzana Ďurfinová, ktorá si náš organ takis-
to zamilovala a opakovane sa vracia zahrať 
si na ňom alebo koncertovať. Zaujímalo 
nás, ako sa maestrovi na našom organe 
hralo, aký mal ešte na Slovensku program 
a  na akých nástrojoch hráva v  Taliansku. 
„Veľmi sa mi tu páčilo, je to veľmi krásny 
nástroj a  je pre mňa veľká česť, že tu mô-
žem s vami byť,“ vyjadril sa organista Juan 
Paradell-Solé „Pred dvoma dňami som hral 

koncert v  Piešťanoch v  Dome umenia na 
úplne inom nástroji, toto je krásny baroko-
vý nástroj, tam je moderný nástroj. V  Ta-
liansku je veľmi veľa rôznych typov orga-
nov, aj tých modernejších, aj tých starších 
a  väčšinou hrávam na tých modernejších, 
romantických, na ktorých sa dá hrať veľa 
štýlov hudby.“ 

Za krásny koncert a návštevu našej obce 
sa maestrovi srdečne poďakoval aj starosta 
obce Roman Urbánik. Návštevníci odchá-
dzali z kostola plní dojmov.

Koncertoval u nás organista z VatikánuKoncertoval u nás organista z Vatikánu

Š arkaniádaŠ arkaniáda
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 V stredu 25. septembra 2024 sa na fut-
balovom ihrisku v Hornej Kráľovej usku-
točnil pod organizačnou taktovkou MAS 
Vitis a obce Horná Kráľová turnaj detí vo 
futbale. „Akcia sa volá Turnaj futbalových 
nádejí, ktorý organizuje miestna akčná 
skupina Vitis každý rok. Je to orientované 
na futbalové talenty v kategórii U9 a  je to 
jedna z  tých akcií, ktoré MAS Vitis orga-
nizuje okrem folklóru, regionálnej značky, 
a podobne,“ spresnil informácie o podujatí 
predseda MAS Vitis Jozef Jankovič. „Som 
veľmi rád, že naša obec môže tento rok 
organizovať tento turnaj v  združení obcí 
MAS Vitis. Vďaka dobrým zamestnancom 
a priateľom športu sa nám to podarilo zor-
ganizovať, počasie nám nevyšlo celkom na 
výbornú, ale dúfam, že nám to vydrží as-
poň v takejto forme. Chcem sa poďakovať 
všetkým, ktorí sa akýmkoľvek spôsobom 
pričinili o to, že tu môže byť táto športová 
udalosť. Verím, že deti si dnešný deň uži-
jú a  spolu poobede vyhlásime to najlepšie 
družstvo,“ tešil sa z  peknej akcie pre deti 
starosta Hornej Kráľovej Peter Šoka. 

Podujatie sa začalo ráno v  mierne sy-
chravom, ale nie chladnom počasí. Všet-
kých privítal starosta obce Horná Kráľová 
Peter Šoka a predseda MAS Vitis Jozef Jan-
kovič otvoril turnaj. Vzápätí sa malí talen-
tovaní futbalisti z  Hornej Kráľovej, Jarku, 
Lehoty, Močenka, Rišňoviec, Trnovca nad 
Váhom a Veľkého Zálužia s chuťou pustili 
do jednotlivých zápasov. Zápasy so záuj-
mom sledovali aj starostovia obcí. „Podľa 
mňa každá akcia, ktorá prinúti deti sa hý-
bať, je vynikajúca a má obrovský význam, 
a deti, pokiaľ ja viem, chcú. Chýbajú nám 
nejaké detičky, lebo ochoreli, ale záujem 
určite je a som veľmi rád, že sa takéto akcie 
robia,“ konštatoval starosta Trnovca nad 
Váhom Oliver Berecz. „Chceme dať šancu 
všetkým mladým futbalistom, aby ukázali 
svoje umenie. V tomto roku sme sa stretli 
v  Hornej Kráľovej a  ja pevne verím, že 
všetkým mužstvám sa bude dariť a, samo-
zrejme, ako správny lokálpatriot verím, že 

najviac sa bude dariť našim chlapcom a ob-
hája minuloročné víťazstvo,“ želal si staros-
ta Močenka Roman Urbánik.

Osem tímov bolo rozdelených na dve 
skupiny a na hracej ploche boli vytvorené 
dve menšie ihriská, na ktorých sa naraz 
hrali 15-minútové zápasy. Chlapci aj diev-
čatá hrali s veľkou chuťou a prezradili nám 
všetko, čo sa týkalo prípravy, zápasov aj ich 
začiatkov vo futbale. „Trénujeme iba na tré-
ningoch a  sme dobre pripravení. Dúfame, 
že vyhráme prvé miesto a pohár,“ povedal 
nám hneď v  úvode turnaja Matias z  Mo-
čenka. „Netrénovali sme vôbec špeciálne 
a  súper nebol ľahký, musíme ešte viacej 
zamakať do ďalších zápasov,“ vyjadril sa 
po prvom zápase Denis z Hornej Kráľovej. 
„Nepripravovali sme sa voľajako špeciál-

ne a  dobre sa nám hralo. Vyhrali sme 10 
: 0, bol to taký slabší súper,“ hodnotil po 
prvom zápase Samuel z  Veľkého Zálužia. 
„Pokúsime sa to vyhrať, toto bol dosť ťažký 
súper a prehrali sme, ale nevadí, ideme ďa-
lej. Prvý zápas nám nevyšiel,“ nenechal sa 
po prvej prehre vystresovať Tomáš z Jarku. 
„Ja hrám futbal od 4 rokov, skoro každý deň 
trénujem a chodím na ihrisko a musím sa 
aj učiť,“ bol si istý svojou kondíciou a skú-
senosťami Timotej z Veľkého Zálužia. „Zá-
pas bol vynikajúci, z našej strany nie, ale zo 
strany Močenka bol vynikajúci, hrali pek-
ný rýchly futbal. Teraz budeme mať zápas 
s  Rišňovcami a  Hornou Kráľovou a  tých 
už obidvoch musíme poraziť, aby sme boli 
prví v  skupine,“ konštatoval Martin z  Tr-
novca nad Váhom.

Nadšenie malých futbalistov bolo v  ce-
lom areáli priam hmatateľné. Postupne odo-
hrali zápasy vo svojich skupinách a potom 
sa o víťaznú trofej pobili najlepší zo skupín. 
Nakoniec si 3. miesto vybojovali domáci 
hráči z Hornej Kráľovej, druhé skončili po 
finálovom zápase s Močenkom 0 : 2 futba-
lové talenty z Veľkého Zálužia a prvenstvo 
z minulého roka obhájili žiaci zo Základnej 
školy v Močenku pod vedením trénera Da-
niela Čiernika. 

Blahoželáme. 

Turnaj futbalových nádejí VitisTurnaj futbalových nádejí Vitis
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Na základe pozvania na Hádzanár-
sky festival mládeže, ktorý sa uskutočnil 
v meste  Kristiansand v Nórsku v dňoch 
16. - 18. augusta 2024, sme sa zúčastnili 
na tomto turnaji za účasti družstiev Nór-
ska, Dánska a  Slovenska. Pod hlavičkou 
nášho hádzanárskeho klubu nastúpil vý-
ber hráčok z viacerých družstiev z regio-
nálnej ligy. Boli sme rozdelení do 3 skupín 
po 4 družstvách, odkiaľ sme bez prehry 
postúpili do štvrťfinále a následne do se-
mifinále. Vo finálovom zápase sme po 
výbornom disciplinovanom športovom 
výkone porazili domáceho Venorita Ran-
desundl 13:9. Dievčatá vyhrali celý turnaj, 
obdržali medaily za 1. miesto a pamätný 
pohár. 

Mali sme možnosť vidieť moderné tré-
ningové procesy, ktoré by sme radi uplat-
nili i  v práci s  našou mládežou. Bolo to 
veľké ponaučenie pre trénerov a  hráčky, 
ktoré touto účasťou nadobudli vzácne skú-
senosti v hádzanej. Spoločne celý kolektív 
aj rodičia dievčat vyjadrili vysokú spo-
kojnosť s  priebehom celého športového 
zájazdu a  taktiež s  ubytovaním a  stravo-
vaním. Motiváciou pre naše mladé talenty 
bolo aj stretnutie s Tomášom Hlavatým. 
Fanúšikovia hádzanej dobre vedia, že ro-
dák zo Šale je druhú sezónu hlavným tré-
nerom nórskeho Kristiansandu. Pod jeho 
vedením vlani družstvo Vipers obhájilo 
titul v najvyššej nórskej súťaži.  

Domov sme sa vrátili všetci v dobrom 
zdraví a v spokojnosti. A v neposlednom 
rade ďakujeme vedeniu HK Junior Mo-
čenok za ústretovosť a podporu na tomto 
medzinárodnom mládežníckom podujatí 
v Nórsku.

JUDr. Roman Szabo, HK Junior Močenok

Úspešná reprezentácia pod hlavičkou HK Junior Úspešná reprezentácia pod hlavičkou HK Junior 
Močenok v NórskuMočenok v Nórsku
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Ťažko je bez teba, smutno je nám 
všetkým, už nie je nič také ako predtým.
Už niet návratu ani nádeje, len cesta 

k hrobu nás k tebe 
zavedie.
Ďakujeme všetkým 
príbuzným, priateľom 
a známym, ktorí sa 
dňa 3. 9. 2024 prišli 
naposledy rozlúčiť 
s naším otcom, dedkom, 
pradedkom  

Štefanom Horváthom.
Zároveň ďakujeme za prejavy sústrasti 
a kvetinové dary.
S láskou a úctou spomína smútiaca rodina.

Ďakujeme všetkým 
príbuzným, priateľom 
a známym, ktorí sa 4. 
septembra 2024 prišli 
naposledy rozlúčiť s 
našou drahou mamou, 
babkou, prababkou a 
praprababkou  
Júliou Kučerovou.
Zároveň srdečne ďakujeme za prejavy 
sústrasti a kvetinové dary. Smútiaca 
rodina.

Ďakujeme všetkým 
príbuzným, priateľom a 
známym, ktorí sa  
11. 9. 2024 prišli 
naposledy rozlúčiť s 
našou mamou  
a babkou  
Julianou Hippovou. 

Ďakujeme za prejavy sústrasti a kvetinové 
dary. Smútiaca rodina.

Dňa 14. 9. 2024 sme 
si pripomenuli 30. 
výročie úmrtia nášho 
manžela, otca, dedka 
a pradedka  
Vojtecha Mihálika.
Kto ste ho poznali, 
venujte mu, prosím, 
tichú spomienku.

Ďakujeme všetkým príbuzným, priateľom 
a známym, že sa 
dňa 20. 9. 2024 prišli 
naposledy rozlúčiť 
s našou drahou mamou, 
babkou a prababkou 
Helenou Blehovou.
Ďakujeme za prejavy 
sústrasti a kvetinové 
dary.
Smútiaca rodina.

Dňa 25. septembra 
2024 sme si 
pripomenuli 15. výročie 
úmrtia nášho brata, 
švagra a strýka 
Michala Kompasa.
S láskou spomínajú 
sestry s rodinami.

Dňa 10. 10. 2024 sme 
si pripomenuli 5. 
výročie úmrtia nášho 
drahého manžela, 
otca a dedka  
Júliusa Kolenčíka.
Kto ste ho poznali, 
venujte mu tichú 
spomienku.

Dňa 10. 10. 2024 sme si pripomenuli 
siedme výročie, čo nás navždy opustil náš 
otec, dedko a pradedko Milan Straňák.
Kto ste ho poznali, venujte mu spolu s nami 
tichú spomienku.
Smútiaca rodina.

Zhasli oči plné lásky, 
nezhasnú však nikdy 
v našich srdciach, už len 
spomienky zostali.
Dňa 15. októbra 2024 si 
pripomíname 1. smutné 
výročie od úmrtia
nášho syna, brata, 
strýka  
Branislava Straňáka.
S láskou a úctou spomínajú rodičia, sestra 
s rodinou a dvaja bratia s rodinami.
Kto ste ho poznali, venujte mu tichú 
spomienku.

Pozerám cez okno, hľadám ťa v diali,
spomínam na časy, keď sme sa smiali.
Je to rana, ktorá stále bolí a ktorá sa 
v srdci nikdy nezahojí.
Dotĺklo srdce, ktoré sme milovali, klesli 
ruky, ktoré veľa pracovali.
Stíchol dvor aj dom, nastalo ticho v ňom.
Už navždy prestali pre 
teba hviezdy svietiť,
už navždy prestalo pre 
teba slnko hriať,
ale tí, čo ťa mali radi, 
nikdy neprestanú na 
teba spomínať.
Dňa 19. 10. 2024 si 
pripomíname 9. smutné 
výročie, čo nás navždy opustil náš drahý 
manžel, otecko, dedko a pradedko  
Štefan Český.
S láskou spomína manželka s deťmi a ich 
rodinami.

So smútkom v srdci si 
v novembri pripomíname 
8. smutný rok, čo nás 
navždy opustil  
Milan Malárik.
S láskou a úctou spomína 
celá rodina.
Kto ste ho poznali, 
venujte mu tichú spomienku. Ďakujeme.

Dňa 16. novembra 
2024 si pripomíname 
9. výročie, čo nás 
navždy opustil manžel, 
otec a dedko  
Jozef Bleho.
S láskou spomína celá 
rodina.

Dňa 17. novembra 2024 
uplynie osem rokov, 
odkedy nás navždy 
opustil náš drahý  
Marián Straňák. Hoci 
smútok v srdci zostáva, 
jeho duch a múdrosť sú 
stále s nami, v každom 
smiechu, v každom 
rozhodnutí a v každom dni nášho života.
S láskou spomína milujúca manželka 
s deťmi, vnúčatami a pravnúčatami.

Táto sviečka horí pre všetkých našich 
milovaných v nebi, ktorí už nemôžu byť na 
Vianoce s nami.
S láskou a úctou spomíname na našich 
drahých zosnulých Máriu  
a Dezidera Horváthových a ich syna 
Dušana.   
Smútiaca rodina.

Dňa 31. 12. 2024 uplynie už 11 rokov, čo 
nás navždy opustila naša mama, babka 
a prababka Mária Straňáková.
Kto ste ju poznali, venujte jej spolu s nami 
tichú spomienku.
Smútiaca rodina.

Smútočné oznamy

Predám nerezové sudy na víno, cena 
dohodou. Tel. č. 0950 549 126.

Predám pravý včelí med. Jarný – 5,- €/kg, 
letný – 5,50 €/kg. Tel. č. 037/77 81 865

Darujem hlinu za odvoz. Tel. č. +421 
908 615 981, Bohumil Kadvan, Lúčky.

RIADKOVÁ INZERCIA
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Močenok / časopis obyvateľov obce 

Pondelok - Streda - Piatok
9.00 - 12.00 h   13.00 - 16.00 h

Prevádzka: Mlynská 462 Močenok
(budova Zdravotného strediska) 

✆ 0902 709 552

KOMPLETNÉ REALIZÁCIE

MADEROTERAPIE A KAVITÁCIE
odbúravanie podkožného tuku formou

Budova Isle of Beauty, Trnovec nad Váhom 357, Bc. Erika Rábeková
  www.maderia.sk          erika@maderia.sk

0903 063 040

Salón madERIa

Príďte k nám a pomôžeme Vám ubrať zopár 
centimetrov z brucha, stehien a zadku. 

Zároveň si u nás oddýchnete a zrelaxujete.

Ceny už od 15 Eur.

 � Chceli by ste získať postavu, po akej 

túžite už dlho a stále nie ste spokojný? 

 � Potrebujete sa zbaviť nadbytočného 
tuku v problémových partiách? 

 � Čaká Vás svadba, oslava alebo iná 
dôležitá udalosť a chcete vyzerať 
bezchybne v šatách?

Urobte si radosť a splňte si svoj sen.
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 Močenok / časopis obyvateľov obce

VYKUPUJEME:	

- železo	 	
-	farebné	kovy
(hliník,	meď,	mosadz,	nerez)

-	autobatérie

KKOOVVOOŠŠRROOTT		--  EEIIZZEENNss..rr..oo..

  UU zzkkaa  998855//22,,      MMOOCCEENNOOKK

REALIZUJEME:

-	paličské	práce

-	demontážne	práce

-	zber	elektroodpadu

Otváracie	hodiny:

PO-PIA	 	7.30-16.00h

SOBOTA	8.00-13.00h

tel.: 0911	915	591	

www.eizen.sk

CChhoovvaamm..sskk,,  BBoorrzzaaggoošš  11993300,,  MMooččeennookk,,  00991111776688229988

wwwwww..cchhoovvaamm..sskk,,  cchhoovvaamm@@cchhoovvaamm..sskk

Liahne
na 24 až 200

vajíčok

Odkrvovacie
lieviky

Šklbačky
predaj a

 prenájom

Šrotovníky
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Močenok / časopis obyvateľov obce 

SADA
TANIEROV

FULL 3D A 3D
STROMČEKY

UMELÉ VIANOČNÉ
STROMČEKY OD 109 EUR

Biskupa Klucha 17
95131 Močenok

NOVOOTVORENÁ
PREDAJŇA

AREÁL FIRMY TIBI

www.zazracnevianoce.sk zazracnevianoce.sk



Nitrianska 1203, Močenok
tel.: 0911 354 361

Po – Pia: 7.30 – 16.30 h
So: 7.30 – 12.00 h

www.obchodtoth.sk

Akcia platí do 31. 12. 2024. Ceny sú uvedené s DPH. Ceny sú uvedené za 1 kus alebo 1 balenie.

AKČNÁ PONUKA

Studená 
ASFALTOVÁ 
ZMES
25 kg vrece

Drevené
BRIKETY

Profil CD
60 mm
dĺžka 3 m a 4 m

Profil UD
28,2 mm
dĺžka 3 m

Cement
CEMENTÁREŇ 
LADCE
25 kg vrece

Sadrokartón RB
biely 12,5 x 1 200 x 2 000 mm  
60 ks/paleta

Obrubník záhonový, sivý
100 x 20 x 5 cm

Dlažba betónová, hladká sivá
40 x 40 x 5 cm

Lata strešná
5x4x400 cm
morená

Šindel bobrovka, obdĺžnik

Penetračný náter
ALP
9 kg balenie

Dlažba zatrávňovacia,
BETÓNOVÁ
60 x 40 x 8 cm

Roxor
10 mm
6 m tyče

3,99 €
4,79 €

1,90 €
2,20 €

8,50 €
9,30 €

0,79 € 0,53 € 3,99 €
4,49 €

0,89 €
1,10 €

0,59 €
0,71 €

24,90 €
29,40 €

6,90 €
7,50 €

2,19 €
2,50 € Cena za kus

Cena za 1 bm Cena za 1 bm

Cena za kus

2,80 €
3,20 € Cena za kus

Cena za m2

23,60 €

Lepidlo 
na obklady
25 kg balenie 

Rebrík hliníkový
TROJDIELNY
nosnosť 150 kg

Izolačný pás
MATIZOL
1 BAL = 10 m²

V60 S 30

26,60 €
V60 S 35

99 €
3x7, dĺžka 3,99 m

119 €
3x9, dĺžka 5,29 m

159 €
3x11, dĺžka 6,07 m

farba červená, 
hnedá, zelená, 
čierna a sivá

4,79 €
5,90 €

STANDARD
10,49 €
12,95 €

FLEXIBILNÉ

Vianočné
STROMČEKY
rôzne veľkosti

Cena za kus

5,99 €
8,30 €

PREDAJ OD 1. 12. 2024.

10 kg balenie 
z tvrdého dreva

cena za bežný meter cena za bežný meter


